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O va je godina izrazito 
radna u Općini Hra-
šćina. – Uopće se ni-
je stalo tijekom cije-

le godine, radi se jako puno, puno 
je novaca povučeno preko raznih 
fondova i natječaja, a posebno 
me veseli tempo radova na Dječ-
jem vrtiću – kaže načelnik Općine 
Branko Tukač.

Do lipnja

A izgradnja Dječjeg vrtića, prvog 
u povijesti ove općine, zasigurno 
je trenutno najveći projekt. Općini 
su za njega dodijeljena bespovrat-
na sredstva u iznosu od 764.483,38 
eura, a ukupna je vrijednost pro-
jekta 2,1 milijun eura. Bruto povr-
šina vrtića bit će 726,64 kvadratna 
metra, a predviđen je za 4 odgojne 
skupine, odnosno 64 djece. – Ra-
dovi jako dobro napreduju. Doni-
jeli smo odluku za dizanje kredita 
od 1,6 milijuna eura, za premošći-
vanje trenutnih troškova te jedan 
dio koji ćemo morati vraćati kroz 
sedam godina. Još ćemo ćemo još 
kroz neka ministarstva pokušati 
dobiti određene novce, kroz Mini-
starstvo regionalnog razvoja i Mi-
nistarstvo demografije. Kroz Mi-
nistarstvo znanosti smo dobili 
760.000 eura i još smo tražili do-
datna sredstva te čekamo odlu-
ku između 420.000 i 450.000 eu-
ra. Kroz taj kredit bit će osigurana 
sredstva za opremanje vrtića, a s 
dijelom tih novaca uredili bismo 
i okoliš – kaže načelnik. Dodaje da 
će, ako sve bude išlo po planu i tre-
nutnim tempom, vrtić 'fizički' bi-
ti završen do lipnja iduće godine. 
Slijedi osnivanje institucije dječjeg 
vrtića i moguće je da bi on u ruj-
nu ili listopadu već počeo s radom.

Društveni domovi

U tijeku je i četvrta faza uređenja 
Društvenog doma u Hrašćini, vri-
jedna 82.000 eura, od čega polovi-
cu financira Ministarstvo regio-
nalnog razvoja, a polovicu Općina. 
- Raspisan je i natječaj za Društve-
ni dom Kraljevec, idemo u pregled 

ponuda i nadamo se da će uskoro 
krenuti i sami radovi. Do kraja go-
dine će sigurno biti taj dio, prva fa-

za doma, biti odrađen – najavio je 
načelnik Tukač. A dobra je vijest da 
je Društveni dom u Vrbovu prive-
den kraju te je nedavno upriličeno 
njegovo otvorenje. – Dom je iznu-
tra potpuno uređen, još predstoje 
samo manji zahvati izvana – kaže 
načelnik. A što se društvenih do-
mova tiče, Općina ima želju uredi-
ti i prostor u Husincu. – Krećemo 
u postupak dobivanja u vlasništvo 
stare škole u Husincu, koji je jedini 
mjesni odbor koji nije obuhvaćen 
nekim društvenim domom, da bi-
smo tu mogli urediti neki prostor 
za građane. Isto tako, željeli bismo 
urediti staro igralište u Kraljevcu, 
koje je već u derutnom stanju. Ka-
ko je jedan dio zemljišta u vlasniš-
tvu države, a drugi u privatnom, 
ići ćemo u uređivanje imovinsko 
– pravnih odnosa, kako bismo ga 
kroz neki program ili natječaj ure-
dili – ističe Tukač.

Brojni planovi

Sklopljen je i ugovor za uređenje 
nerazvrstane ceste Huciki, no zbog 
radova na županijskoj cesti neće se 
moći krenuti u same radove prije 
početka listopada. – No, to je krat-
ka cesta i brzo će biti uređena kada 
krenu radovi, a vrijednost je oko 
33.000 eura – kaže načelnik. Kao 
što smo već pisali, uređen je i park 
u središtu Trgovišća, koji je pro-
šao pregled, a za dobivenih 10.000 
eura, opločit će se i glavna staza 
u parku do kraja godine. Kreće se 
uskoro i u nastavak uređenja gro-

blja i vijećnice. Rok za izvođenje 
radova je 15. prosinca. – Vrijedno-
sti radova su 27.000 i 23.000 eura, 
većinom su to novci dobiveni pre-
ko LAG – a Prizag. Idemo i u ure-
đenje prostora ispred vijećnice. Mi 
ćemo odraditi zemljane radove u 
vrijednosti oko 20.000 eura, a dio 
će odraditi Županijska uprava za 
ceste KZŽ. ŽUC odrađuje i veliko 
klizište na županijskoj cesti. Na-
dam se da će biti gotovo do kra-
ja rujna jer je to cesta koja spaja 
dvije županije i dosta je frekven-
tna, a sada je zatvorena, pa se na-
ši ljudi služe alternativnim cesta-
ma. Odradit će se uz taj dio i 200 
m oborinske i fekalne odvodnje, a 
ŽUC ujedno, sada kada je taj dio 
ceste zatvoren, uređuje odnosno 
siječe raslinje i zahvaljujem im na 
tome, jer raslinje je već padalo na 
samu cestu i priječilo normalni ti-
jek prijevoza kamionima i autobu-
sima – kaže načelnik. Preko Geo-
detske uprave Općina je prijavila 
snimanje sve tri katastarske opći-
ne. – Tako će građani moći besplat-
no urediti svoje zemljište i imati 
taj dio uveden '1/1' - kaže načelnik.
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Tukač: 'Veseli me tempo radova 
na gradnji Dječjeg vrtića'

RADNA GODINA U HRAŠĆINI Dječji vrtić dobro napreduje obnavljanju se i grade Društveni 
domovi, uređuju ceste

Sabina Pušec
H R A Š Ć I N A

'Ako sve bude 
išlo po planu i 
trenutnim 
tempom, vrtić bi 
'fizički' bio 
završen do lipnja 
iduće godine, a 
moguće je da on 
u rujnu ili 
listopadu već 
počne s radom'

Radovi na 
Društvenom 
domu u Vrbovu 
privedeni su 
kraju te je 
nedavno 
upriličeno 
njegovo 
otvorenje

Gradnja dječjeg vrtića dobro napreduje

Društveni dom u Vrbovu nedavno je otvoren Unutrašnjost Društvenog doma u Vrbovu

Radovi na sanaciji klizišta


